
Juridiska föreningens styrelsemöte
Tisdag den 28 november 2023

1. Mötets öppnande
Mötet öppnades av ordförande Elin Thorin.

1.1. Närvaro
Ordförande Elin Thorin Närvarande

Vice ordförande Anton Eriksson Närvarande

Ekonomiansvarig Albin Arousell Närvarande

Marknadsansvarig Klara Brändström Närvarande

Utbildningsansvarig Olof-Petter Häggström Närvarande

Vice utbildningsansvarig Ludvig Andersson Närvarande

Informationsansvarig Amanda Stålnacke Närvarande

Sportmästare Elias Bustamante Sävlind Frånvarande

Klubbmästare Karolina Landmark Närvarande

Chefredaktör för de Facto Ella Rönnbäck Frånvarande

1.2. Val av justerare
Till justerare valdes Ludvig Andersson och Karolina Landmark

1.3. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

1.4. Godkännande av föregående protokoll
Protokoll från 2023-11-21 godkändes.
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2. Rapporter

2.1. Juristens dag
Projektansvariga informerade om att JD-veckan nu är kommen! Fördagen går av stapeln imorgon och
mässan sker på torsdag. För all information kring tider, platser och event så kolla in juristensdag.se
samt instagram/facebook. Vi är superladdade och hoppas på att ni också är det!

3. Beslutsärenden

3.1. Beslut om kostnad för företagsförsäkring
Ekonomiansvarig vill ta ett beslut om en kostnad på 1 844 kr avseende betalning för
företagsförsäkring.
Styrelsen godkände beslutet.

3.2. Beslut om kostnad för inköp av vattenflaskor
Marknadsansvarig vill ta ett beslut om en kostnad på 18 086 kr avseende inköp av vattenflaskor.
Styrelsen godkände beslutet.

3.3. Beslut om kostnad för inköp av mössor
Marknadsansvarig vill ta ett beslut om en kostnad på 18 186 kr avseende inköp av mössor.
Styrelsen godkände beslutet.

3.4. Beslut om kostnad för bussresa till Åre
Klubbmästaren vill ta ett beslut om en kostnad på 40 600 kr avseende buss till Åre.
Styrelsen godkände beslutet.

3.5. Beslut om kostnad för pris till volleybollturneringen
Ordförande vill ta ett beslut om en kostnad på 1 950 kr avseende första pris till volleybollturneringen.
Styrelsen godkände beslutet.

3.6. Beslut om kostnad för pynt till banketten för Juristens dag
Projektansvariga vill ta ett beslut om en kostnad på 3 918 kr avseende pynt till banketten för Juristens
dag.
Styrelsen godkände beslutet.

3.7. Beslut om kostnad för snacks till Juristens dag EPP
Projektansvariga vill ta ett beslut om en kostnad på 696,3 kr avseende snacks till Juristens dags EPP.
Styrelsen godkände beslutet.
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3.8. Beslut om kostnad för gåva till gästföreläsare
Projektansvariga vill ta ett beslut om en kostnad på 2 000 kr avseende gåva till gästföreläsare under
fördagen för Juristens dag.
Styrelsen godkände beslutet.

3.9. Beslut om kostnad för pennor till Juristens dag
Projektansvariga vill ta ett beslut om en kostnad på 2 499 kr avseende pennor till Juristens dag.
Styrelsen godkände beslutet.

3.10. Beslut om kostnad för gravering av pedagogiska priset
Projektansvariga vill ta ett beslut om en kostnad på 625 kr avseende gravering av pris för det
pedagogiska priset.
Styrelsen godkände beslutet.

3.11. Beslut om JURO:s debattartiklar
Vice utbildningsansvarig och utbildningsansvarig vill ta ett beslut om att JF-Umeå ställer sig bakom
de av JURO framställda debattartiklarna. Artiklarna finns bifogade i bilaga 1 och bilaga 2.
Styrelsen godkände beslutet.

4. Diskussionspunkter

4.1. JF-åsikt om JURO:s presidium
Styrelsen har fått in en JF åsikt angående JURO:s presidium.

Styrelsen tackar för åsikten. Åsikten saknar koppling till JF-Umeås relation till JURO därför hänvisar
vi frågan vidare till JURO. Se kontaktuppgifter på JUROS hemsida: juro.se.

4.2. JF-åsikt om medlemmars beteende mot styrelsen
Styrelsen har fått in en JF-åsikt enligt följande: "Trodde jag aldrig skulle behöva skriva en JF åsikt,
men nu har det kommit till den punkten att jag skäms som medlem med tanke hur andra medlemmar
beter sig mot styrelsen. De åsikter och den pajkastning som nu sker mot styrelsen, skäms jag som
medlem för. Som medlem vill jag först och främst tacka för det arbete ni lägger ner på att bedriva
Juridiska föreningen framåt. Ni gör det frivilligt och oavlönat vilket inte många verkar förstå. Att
jobba ideellt och sedan konstant bli ifrågasatta med negativa kommentarer för arbetet är inget som gör
att man blir peppad att fortsätta. Självklart ska man vara beredd att kunna ta kritik och konstruktiv
feedback från medlemmar om man sitter i styrelsen, men personliga påhopp och detta konstanta
ifrågasättande är bara ett märkligt beteende.
Ni som är så jävla missnöjda med styrelsens arbete, gå ner till JF mötet på tisdagar och ta
diskussionen med de. Ni som är så jävla missnöjda med styrelsens arbete, sök själva till styrelsen för
att göra det bättre.
Tack för mig."
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Styrelsen tackar för åsikten och håller med om att det har blivit en tråkig utveckling i hur
JF-åsiktsfunktionen används. Vi blir glada för att medlemmen verkar nöjd med styrelsens arbete.
Givetvis är alla medlemmar alltid välkomna att delta under styrelsemötena på tisdagar i JF-rummet
från kl. 12.00.

4.3. JF-åsikt om styrelsens företräde till JD-banketten
Styrelsen har fått in en JF-åsikt enligt följande: "Hej JF! Jag är, likt många andra medlemmar, otroligt
förvånad och fundersam över dels ert beslut om företräde till banketten, dels er motivering till beslutet
som framförts till JF:s medlemmar i protokoll från 7/11.
Det stora frågan jag och många andra vill ha svar på är; varför är det önskvärt/viktigt att hela styrelsen
är på plats och representerar JF? Uppgiften att representera JF gäller uteslutande ordförande och
utbildningsansvarig, oavsett vilket event som gäller. Vad ska resterandes representation mynna ut i
egentligen?
Konsekvensen av ert beslut blir därmed att ni tycker det är rimligt att vissa av er (som har 0 uppgift att
representera JF) ska prioriteras före studenter på termin 7, men framförallt termin 9, som av främsta
anledning vill delta för att se över möjligheterna till jobb i framtiden. Juristens dag är den enda
möjligheten för studenter att komma i kontakt med arbetslivet, och inte ens då kan ni ha
medlemmarnas intresse i åtanke.
Vidare undrar jag vad detta företräde innebär. Är samtliga styrelsemedlemmars biljetter
subventionerade då, likt projektansvariga och arbetsgrupperna? Om ja, förklara gärna var
medlemsnyttan ligger i det."

Styrelsen tackar för åsikten. Styrelsen har röstat igenom att styrelsemedlemmarna har ett absolut
företräde till Juristens dags bankett. Som det ser ut i år får alla T7or och T9or som har anmält sig plats
på banketten. Vi delar inte åsikten om att styrelsen inte representerar JF, vi anser att alla
styrelsemedlemmar i JF representerar föreningen. Vi vill förtydliga att styrelsens biljetter inte är
subventionerade, alla i styrelsen förutom de som är med i JURO betalar vanligt medlemspris. De enda
som har fullt subventionerade biljetter är projektansvariga, bankettansvariga. De som representerar
JURO från JF-Umeå (ordförande, utbildningsansvarig och vice utbildningsansvarig) får biljetter
betalda från JF, likt vid årets alla övriga representationsresor.

5. Informationspunkter

5.1. Information om årets julkalender
Styrelsen informerade om årets julkalender! Varje fredag i december öppnas en ny lucka. Datumen att
hålla utkik efter är 1, 8, 15 och 22 december. I vissa fall kan inläggen komma att publiceras dagen
innan annars är det fredag som gäller. Hoppas ni ser fram emot det här lika mycket som vi gör och att
vi kan räkna ner till jul tillsammans.

5.2. Information om JF-rummet under Juristens dag den 29 och 30
november

Styrelsen informerade om att JF-rummet håller stängt under Juristens dags fördag och mässdag (29
och 30 november). Under fördagen kommer kaffe serveras under föreläsningarna och panelsamtalet.

Mail Hemsida
info@jf-umea.se www.jf-umea.se



Juridiska föreningen
vid Umeå universitet

5.3. Information om andra biljettförsäljningen till examensbanketten
Informationsansvarig informerade om att den andra biljettförsäljningen nu är öppen. Det är jättekul att
så många har köpt biljetter till banketten! Det finns fortfarande biljetter kvar om någon från
avgångsklassen är intresserad av att köpa. Försäljningen kommer att avslutas när alla biljetter är slut
eller senast på söndag den 3/12 kl. 15.00. Länk till biljetterna finns i juristexamens fb-grupp.

5.4. Information om att anmälan till afterski-sittningen har öppnat
Klubbmästaren informerade om att anmälan till afterski-sittningen har öppnat och är öppen till den
29onde november kl.17:00 eller tills alla platser blir fyllda då det finns ett begränsat antal platser.
Anmälan sker via ett anmälningsformulär som har lagts upp i facebookgruppen “juristprogrammet
Umeå” och på vår instagramstory.

6. Övriga frågor

6.1. Engagemang-utmärkelser
Utbildningsansvarig har skapat ett förslag till engagemang-utmärkelser som eventuellt kommer att bli
aktuellt nya riktlinjer för vilka utmärkelser som kan få engagemangs-gåvor.

7. Mötets avslutande
Ordföranden avslutade mötet.

Vid protokollet,

Amanda Stålnacke,
Informationsansvarig och protokollförare

___________________________ ___________________________
Justerat, Ludvig Andersson Justerat, Karolina Landmark
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